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Wszyscy zainteresowani

Dotyczy: zapytania ofertowego na zakup i dostawę kaset (taśm) wielokrotnego zapisu 
LTO-8

Uprzejmie informuję, iż 5 marca 2021 r. do Zamawiającego wpłynął wniosek o wyjaśnienie 
treści zapytania. Poniżej przedstawiam jego treść wraz z wyjaśnieniem udzielonym przez 
Zamawiającego.

Pytanie 1:

Nasza firma chciałby przystąpić do przetargu, jednakże mam pytanie czy taśmy mają być 
z etykietami, czy bez?

Odpowiedź:

Zamawiający informuję, że nie wymaga taśm LTO-8 z etykietami.

Jakub Zawierucha
Dyrektor
Dział Systemów Informatycznych
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